
Digitale seniorenraad 10 maart 2021 

Aanwezigen: Chris Joos, Eric Romain, Hedwige Van Schoote, Honoré Hermans, Jeanine De 
Boever, Jos Cambré, Leen Van de Wiele, Lutgarde Van Raemdonck, Marc De Cock, Noël 
Saegeman, Paul Broeckaert, Roger Van den Hende, Michel Van Bogaert, Iris Cools, Gwendoline 
De Vogel (verslag), Sofie Heyrman, Christien Geldolf, Sara Janssens.  

Verontschuldigd: Francois Duerinckx, Julien Vergeylen, Bert De Meyer 

 

Agenda 

1. Goedkeuring verslag 
2. Voorstelling nieuwe stadswinkel 
3. Ervaringen uitwisselen: hoe gaan jullie als vereniging om met de huidige 

omstandigheden? 
4. Aanpassing toewijzingsreglement 
5. Stand van zaken vaccinatiestrategie 
6. Varia 

o Vervoer op maat 
o Sneeuwruimen 
o Welzijnstoelagen  

 

De voorzitter start de vergadering met even stil te staan bij het afscheid van Hugo Van 
Remoortere, echtgenoot van Lutgarde Van Raemdonck. We wensen Lutgarde alvast onze innige 
deelneming en steun.  

Er is nog een extra punt aan de vergadering toegevoegd, aanpassing toewijzingsreglement. Dat 
is maar de dag ervoor doorgegeven aan de voorzitter. 

  

1. Goedkeuring vorig verslag 
De vorige bijeenkomst was ook een digitale bijeenkomst. De nieuwjaarsreceptie is dus nog te 
goed.  

De persmededeling die de raad had verstuurd, kreeg bijna geen aandacht in de pers. Het was 
enkel te zien in de Waaskrant.  

Zonder verdere opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd. 

 

2. Voorstelling nieuwe stadswinkel 
Toelichting door Iris Cools, adviseur dienstverlening.  

Presentatie, zie bijlage. 

We gaan nu voor klantgericht werken. Denken vanuit de noden van de klant. Klantgericht 
betekent ook vraaggericht werken en proactief werken.  



Al enkele jaren wordt er een traject doorlopen. Eerst naar de medewerkers van de stad. Het 
laatste luik was voor bewoners, maar wegens corona is dit moeilijk. 

In de nieuwe stadswinkel is het belangrijk dat de klant niet moet zoeken maar geleid wordt.  

De bouw is momenteel in ontwikkeling.  

De centrale ingang stadhuis komt rechts. Alle publiekdiensten zijn vanaf daar bereikbaar. Ook 
het toeristisch kantoor komt daar.  

Wat komt er nog bij?  
- Receptiezaal (2de verdieping) 
- Archief (1ste verdieping). De bedoeling is ook dat de burger hier rechtstreeks zaken zal 

kunnen opvragen en inkijken.   
- Veel backoffice die niet bereikbaar is voor de burger.  
- Toeristisch infokantoor: in de rechterhoek bij het binnenkomen.  

 

Aan de ingang komt een grote onthaalzone. Dat is het eerste aanspreekpunt. De linkervleugel 
zal dan ook volledig worden afgesloten.  

Ook het neogotisch gedeelte wordt deels gerenoveerd om bijvoorbeeld spreekkamers van te 
maken. Er zal ook een beperkte binnentuin worden voorzien.  

Tot aan de 3de verdieping is er een lift voorzien. En in de kelder is er nog een fietsenstalling. 

Veel licht al vast: zoals vast meubilair. Los meubilair wordt nu beslist. Binnen een jaar zou het 
klaar moeten zijn. 

Vragen: 

- Noël: bibliotheca wasiana: blijft deze in de bib of gaat ze mee? Ze blijven in de bib 
- Lutgarde: aandacht voor de senioren?  

o Fysieke toegankelijkheid: alles bereikbaar 
o Alles wat digitaal wordt aangeboden, kan ook telefonisch of aan de loketten. 

Naast digitaal betalen, is cash ook nog steeds mogelijk bijvoorbeeld.  
- Jos: mogen we de nieuwe stadsvleugel al eens bezoeken met de SAR? Werfbezoek is 

mogelijk. Eerst college en prominenten.  
- Leen: flyer dienstencentra in toeristisch infokantoor? Eens bevragen 

Eerste zone: sas waar folderrek zal komen. Daar zal wel ruimte voor zijn.  
- Noël: dienstverlening tussen welzijnshuis en stadswinkel: beter op elkaar aansluiten? 

Hier vooral werken aan duidelijkheid. Bij routine: helpen waar nodig en anders warm 
doorverwijzen.  

 

Eerste bezoek zal misschien nog wel wat vragen meebrengen. Het is alvast goed dat er rekening 
is gehouden met de toegankelijkheid van het gebouw en mensen die minder digitaal geletterd 
zijn.  

Suggesties en vragen mogen altijd doorgegeven worden aan Iris. 

 



3. Ervaringen uitwisselen 
Dienstencentra: sinds december richten ze zich vooral op de buurt. Veel ouderen lijken wel te 
kampen hebben met eenzaamheid en weten niet altijd duidelijk wat er wel en niet kan.  

Ook sinds december belronde. Gestart in Sinaai, mensen die al gekend zijn. Wordt nu stilaan 
uitgebreid. Ook hiermee gestart in dienstencentrum Den Aftrap en in dienstencentrum ’t 
Lammeke wordt dit ook gestart. 

Verder: handwerkcafé aan huis (pakketje aan huis met de benodigdheden in). 1 op 1 contacten 
zijn mogelijk voor contacten en luisterend oor.  

Den Aftrap: bezoekske met een koekske (ook al in de schutterij gedaan). 

Wandelen: 1 op 1. In Sinaai, den Aftrap en ’t Lammeke.  

Alles is beperkt tot 4 personen.  

Als mensen hun oproep krijgen van het vaccinatiecentrum kan het dienstencentrum hen hierbij 
wel helpen.  

Noel (Vl@s): krantje wordt nog bedeeld. 

2de periode pak meer overlijdens. Grote activiteiten gaat allemaal niet door. Terug stilaan kleine 
activiteiten opstarten zoals petanquen, wandelen (telkens in groepjes van 4). Wel opletten voor 
regels van petanque.  

Toiletten bij openbare gebouwen kunnen ter beschikking gesteld als je het meld (ook Ster).  

Jos (OKRA): bedeling magazine aan huis. Sinds oktober geen activiteiten meer. Leden bevraagd. 
Sterk gemis dat er niet veel kan. Ook verveling en eenzaamheid bij alleenstaanden.  

Vanaf mei heropstarten enkele buitenactiviteiten zoals wandelen en fietsen.  

Veel diensten op afspraak (dokters, tandarts, keuring, …): werkt wel. Zou dit kunnen blijven na 
de pandemie? 

Honoré (OKRA): OKRA nationaal heeft een prijs gewonnen van het Europees en maatschappelijk 
comité voor hun activiteiten die ze al gedaan hadden. 

Michel (OKRA): toiletten niet overal open. Aan de sporthal in Nieuwkerken wel omdat deze 
open is voor de scholen. Aan het clubhuis bijvoorbeeld is het toilet niet open.  

Toiletten is toch een probleem voor sport bij ouderen. Telkens aanvragen?  

Bij sportgebouwen van de stad waar een medewerker aanwezig is, kan men gebruik maken van het 
toilet, mits rekening te houden met de coronaregels.  

Fietsen en wandelen blijft, vooral in kleine groepen. Groepen zullen nog een beetje vergroot 
worden.  

Senioren en sport: voorstel om eens een werkgroep op te richten.  

 

 



4. Vervoer op maat 
Voorlopig nog geen echte evolutie. Wordt wel zeker vervolgd. Zal voor volgende raad zijn.  

In de regionale werkgroep mobiliteit bij OKRA is men hier ook mee bezig.  

Volgende aandachtspunten kwamen al naar boven: 
- Mobipunten blijven verdedigen. 
- Ook lokaal tickets bus en trein kunnen kopen. 
- Terug tickets op de trein zelf kopen?  
- Louter digitale loketten, personeelsbemanning opgelost.  

 

5. Toewijzingsbesluit huisvestingsmaatschappij 
Toelichting Christien Geldolf. Uitbreiding toewijzingsreglement voor de Sint-Niklase 
Maatschappij voor Huisvesting (SNMH). 

Presentatie, zie bijlage. 

In 2012 werd beslist dat 70-plussers voorrang krijgen voor bepaalde woningen bij de SNMH 
(meer toegankelijke woningen). In 2018 werd dit aanbod nog eens uitgebreid. Deze woningen 
zijn vooral in de buurt van woonzorgcentra. 

Het nieuwe voorstel is nu om de leeftijdsgrens te verlagen naar 65-plus en te werken in een 
cascade-systeem. Eerst 70-plus, dan 65-plus. Nu wordt het eerst aangeboden aan de 70-
plussers en gaat het daarna naar de algemene wachtlijst.  

Ook uitbreiding van 18 flats extra: flats die worden overgeheveld van Zorgpunt Waasland naar 
SNMH. Zo komen we in totaal op 77 adressen.  

Dit wordt voorgesteld aan het college en de gemeenteraad. Maar ook graag advies van de 
seniorenraad.  

Vragen: 

Roger: flat op Turkyen: huurprijs rond de 800 EUR. Klopt dit? Zou kunnen dat dit van het 
Zorgpunt is? Leen vraagt dit na. Prijzen zijn wel naar omhoog gegaan en is ook nieuwbouw. 
Antwoord vermelden in het verslag.   

Jeanine: Hoe zijn mensen aangeschreven voor woningen in Nieuwkerken? Kan de SNMH een 
bericht hier rond verspreiden? Gaan 70-plussers niet ontgoocheld zijn?  

Er zijn bij de sociale huisvestingsmaatschappij al heel veel mensen op de wachtlijst, die worden 
uiteraard eerst aangeschreven. Verder verspreiden is moeilijk.  

Momenteel ongeveer 185 70-plussers op de wachtlijst bij de maatschappij en 140 bij 65 tot 69-
jarigen.  

Zorgpunt: ook cascade-systeem. De ouderenwoningen zijn gerenoveerd. De vorige bewoners 
krijgen hier voorrang. Verder wordt er ook buurtgericht gekeken (flats uit Sinaai bijvoorbeeld 
voor mensen uit Sinaai).  

Er zijn alvast al folders verspreid in de omgeving van het Populierenhof.  



Momenteel worden voorbehouden woningen niet altijd ingevuld door de 70-plussers en dan 
gaan zijn naar de grote wachtlijst. Als we met dit cascadesysteem werken, komt de groep 65 tot 
69-jarigen er nog tussen.  

Dossier heel laat gecommuniceerd. Hier moet nog eens over nagedacht worden.  

Meer info over prioriteit voor ouderen bij de huisvestingsmaatschappij in de stadskroniek van 
mei?  

Om toch al een beslissing te nemen, doen we een online stemming: 

De meerderheid stemt positief, dus bij deze wordt het cascadesysteem en de uitbreiding van 
flats goedgekeurd.  

 

6. Welzijnstoelagen:  
Vanuit het welzijnshuis is er een brief verstuurd naar alle verenigingen. Omdat er in 2020 
weinig tot geen activiteiten hebben kunnen plaatsvinden, is er beslist om de verenigingen een 
toelage te geven op basis van de afgelopen 3 jaar. Van deze 3 jaren wordt er een gemiddelde 
gemaakt en deze toelage wordt dan uitbetaald.  

7. Sneeuwruimen 
Net zoals de voorbijgaande jaren, was met de afgelopen sneeuwval de sneeuwruimlijn opnieuw 

geopend. In dergelijke gevallen moet men snel communiceren. In de communicatie is te snel 

gesproken over 80-plussers, hoewel deze dienst ook bedoelt is voor mensen die een beperking 

hebben of minder mobiel zijn.  

Naar de volgende sneeuwval (winter 2021) zal bekeken worden of we deze dienst  ook kunnen 

uitbreiden naar weekends en tijdens de feestdagen.  

 

8. Vaccinatiecentrum 
Volgende week worden de eerste inwoners gevaccineerd in het Bauhuis. Er wordt gestart met 
de oudste inwoners. De oproepbrieven om zich te laten vaccineren komen vanuit Vlaanderen.  

Inwoners assistentiewoningen worden ook uitgenodigd. Dit ziet het centrum niet, zij zien enkel 
rijksregisternummer en naam. Enkel echt aanpalende assistentiewoningen zijn al gevaccineerd. 

Voor assistentiewoningen is wel een mobiele ploeg mogelijk. Is makkelijk dan vervoer te 
voorzien voor iedereen. Bij de assistentiewoningen aan het Heilig Hart zal er alvast apart 
gevaccineerd worden. 

Verder worden inwoners individueel uitgenodigd. Kan zelfstandig of met 1 begeleider.  

Als er geen hulp is uit eigen omgeving, kunnen ze terecht bij de infolijn.  

Als men omwille van bedlegerigheid of ziekte niet kan komen, wordt er doorverwezen naar de 
huisarts. Dan zal er thuis gevaccineerd worden. Dit zal een arts zijn (niet zeker of dit de huisarts 
is).  



Vanuit OKRA is er ook een brief gestuurd naar het college. Zo werd ook de vraag gesteld naar 
koppels. Deze kunnen helaas niet samen worden gevaccineerd. 

Het vervoer naar het centrum zal ook betalend zijn. In Wallonië is dit gratis. Voor ons 
vaccinatiecentrum is een redelijke prijs voorzien (5 en 3 EUR).  

Mensen met een zorgvolmacht kunnen zich laten registreren door iemand anders. Dit kan ook 
perfect telefonisch. Iedereen kan op zich iemand laten registreren. 

Op www.laatjevaccineren.be vind je veel antwoorden terug op allerlei vragen rond de 
vaccinatiestrategie.  

Je mag maar 15 minuten te vroeg komen. Niet vroeger. Nog tot een half uur na uw afspraak kan 
je gewoon gevaccineerd worden. Later moet het individueel bekeken worden.  

Hedwige: wat met mensen die niet lang kunnen staan? Hoe lang moeten ze wachten om binnen 
te komen. In totaal ben je een half uur aanwezig in het vaccinatiecentrum. Er zijn ook rolstoelen 
ter beschikking voor mensen die minder mobiel zijn. Een rollator of zo mag je ook meenemen.  

 

 

 

  

 

http://www.laatjevaccineren.be/

